國立臺灣師範大學跨域科技產業創新研究學院
          學年度第       學期
學院獎學金申請表（新生適用）
College of Interdisplinary Industry-Academia Innovation, National Taiwan Normal University  
Academic Year ____ , Semester ____
Scholarship Application Form (For New Students)
申請日期：　　　　年　　　　月　　　　日
Application Date: Year ____ Month ____ Day ____
	申請人姓名
Name
	
	學號
Student ID
	

	連絡電話
Contact Number
	
	電子郵件信箱
Email Address
	

	所屬研究所
	· AI所 Graduate Institute of AI Interdisciplinary Applied Technology
· 綠能所
Graduate Institute of Green Energy and Sustainable Technology
	指導教授姓名
Name of Advisor / Supervisor
	

	學制
Program
	· 碩士班 Master’s Program
· 博士班 Doctoral Program
	年級
Year
	

	繳交文件
	· 學院獎學金申請書 Scholarship Application Form
· 指導教授同意書 Academic Advisor Consent Form
· 存摺封面影本Copy of Bankbook Cover (Not required if unchanged)



	學生切結條款（請務必閱讀）	Student Declaration (Please Read Carefully)

	本人確實閱讀國立臺灣師範大學跨域科技產業創新研究學院獎學金施行辦法，並願意確實遵守所有規定。I have carefully read the Scholarship Regulations of College of Interdisplinary Industry-Academia Innovation, National Taiwan Normal University  , and I agree to comply with all rules. 
	□已瞭解
Acknowledged

	本人根據前述獎學金施行辦法第三條第一款規定，保證領取獎學金期間無其他專職工作，如違背此條款，願意無異議歸還已領取之獎學金。
In accordance with Article 3, Paragraph 1 of the Scholarship Regulations, I guarantee that I will not hold any full-time employment during the scholarship period. If I violate this rule, I agree to return all received scholarship funds without objection. 
	□已瞭解
Acknowledged

	填寫日期：　　　年　　　月　　　日，申請人簽名：
Date: Year ____ Month ____ Day ____ , Applicant’s Signature：



	本人同意該生申請獎學金並於學生提出申請。I agree with the student’s scholarship application.
	指導教授簽名
Advisor’s Signature (Handwritten Required)


（請親簽）

	本人確認該生無專職工作。I confirm that the applicant has no full-time employment.
	


















國立臺灣師範大學跨域科技產業創新研究學院
學生獎學金切結書
[bookmark: _Hlk206431820]College of Interdisciplinary Industry-Academia Innovation, NTNU
Student Scholarship Declaration
立書人 ______________ 業於 ______ 學年度第 _____ 學期入學國立臺灣師範大學跨域科技產業創新研究學院 □ AI跨域應用研究所 □ 綠能科技與永續治理研究所，願遵守學院各項規定，並聲明下列事項：
I, ______________, enrolled in the College of Interdisciplinary Industry-Academia Innovation, National Taiwan Normal University, in Academic Year ______, Semester _____ (□ Graduate Institute of AI Interdisciplinary Applied Technology □ Graduate Institute of Green Energy and Sustainable Technology), hereby agree to comply with all regulations of the College and declare the following:
1. I have thoroughly read the Scholarship Regulations of the College of Interdisciplinary Industry-Academia Innovation, NTNU, and agree to abide by all relevant provisions.
2. In accordance with Article 3, Item 1 of the Scholarship Regulations: “These regulations apply to full-time students admitted to the College starting from Academic Year 2023…,” I hereby declare that I have not engaged in any full-time employment since my enrollment.
1、 本人已詳閱國立臺灣師範大學跨域科技產業創新研究學院獎學金施行辦法，並同意遵守相關規定。
2、 本人依據國立臺灣師範大學跨域科技產業創新研究學院獎學金施行辦法第三條第一點：「本辦法適用於一一二學年度起入學本院之非在職學生……」，特此聲明本人於入學起並無其他正職工作。
I have thoroughly read the Scholarship Regulations of the College of Interdisciplinary Industry-Academia Innovation, NTNU, and agree to abide by all relevant provisions.
In accordance with Article 3, Item 1 of the Scholarship Regulations: “These regulations apply to full-time students admitted to the College starting from Academic Year 2023…,” I hereby declare that I have not engaged in any full-time employment since my enrollment.
以上條款係本人詳閱並充分瞭解後於自由意志情況下自願簽署，如有違反上述承諾，本人願意配合學院辦理後續返還獎學金事宜，特立此切結書為憑。
I confirm that I have read and fully understood the above terms, and I voluntarily sign this declaration of my own free will. Should I violate the above commitments, I agree to cooperate with the College in returning any received scholarship funds.


此致
國立臺灣師範大學
跨域科技產業創新研究學院
To:
College of Interdisciplinary Industry-Academia Innovation
National Taiwan Normal University

立切結書人Declarant’s Signature：
身分證字號或居留證號ID number or ARC number：
通訊地址Address：
連絡電話Contact Number：




　　中　　華　　民　　國　　　　　　　　年　　　　　　月　　　　　日
Application Date: Year ____ Month ____ Day ____
國立臺灣師範大學跨域科技產業創新研究學院
獎學金施行辦法
112 年 8 月 21 日 112 學年度第 1 次招生及學術委員會通過
112 年 10 月 26 日第一屆管理委員會第 3 次會議備查
113年4月26日第一屆招生及學術委員會第5次會議修正通過
113年5月1日第一屆管理委員會第6次會議備查
114年2月18日第二屆招生及學術委員會第3次會議修正通過
114年3月14日第一屆管理委員會第10次會議備查
第1條 為培育跨域前瞻創新科技領域人才，鼓勵成績表現卓越之優秀學生就讀國立臺灣師範大學跨域科技產業創新研究學院（以下簡稱本院），特訂定本辦法。
第2條 本院提供本院碩、博士生入學獎學金，碩士生每月支額為新臺幣（以下同）八千元整；博士生每月支額為一萬兩千元整。本院獎學金於寒暑假期間照常發放。
第3條 資格及條件
（1） 本辦法適用於一一二學年度起入學本院之非在職學生，但大陸地區、香港及澳門地區學生不適用。
（2） 入學後第一學期已繳交指導同意書及切結書且無本條第四款至第九款情形者，得無條件支領。
（3） 入學後第二學期起，按學生修課情形及個人成績，並參酌指導教授之評語，經本院招生及學術委員會審查核定後得以支領。必修課程未達及格標準者，取消次學期獎學金支領資格。
（4） 指導教授有異動者，於異動當月起停止支領本院獎學金，待確認新指導教授方可支領。
（5） 申請休學學生，於休學生效日當月起停止支領本院獎學金。
（6） 申請本院出國獎學金補助者，不得同時支領本院獎學金。
（7） 支領本院獎學金期間赴國外擔任交換學生、雙聯學制學生、短期研究者，出國期間暫停支領本院獎學金，於返國 後恢復支領資格，其資格以出國前在校最後一個學期之表現為依據。
（8） 轉學、退學、有違反學校規定經本院招生及學術委員審議情節重大者，不得支領本院獎學金，已支領者，本院得追回已受領之全額獎學金。
（9） 逕修讀博士學位轉回碩士班就讀者，取消本院逕修讀博士學位獎學金，亦不得支領碩士班獎學金。
（10） 錄取當學年度未完成註冊、休學或保留入學資格者，不具本院獎學金支領資格。但情況特殊，經本院招生及學術委員會同意者不在此限。
（11） 外國學生已領取教育部、外交部及國家科學及技術委員會所發放之臺灣獎學金者，不得再申請本院獎學金。
第4條 領取年限
碩士生逕修讀博士學位以五年為限，博士生以四年為限，碩士生以二年為限，休學期間亦計入領取年限中。
第5條 審查作業
本院審查學生符合第三條各項領取資料及條件後，由院長核定名單後核發。
第6條 本院獎學金得視經費編列及籌措情形調整額度或停止本辦法之實施。
第7條 本辦法經本院招生及學術委員會審議通過後實施，並報本院管理委員會備查，修正時亦同。

























National Taiwan Normal University
College of Interdisciplinary Industry-Academia Innovation, NTNU
Scholarship Implementation Guidelines
Article 1 – Purpose
In order to cultivate talents in forward-looking and innovative transdisciplinary technology fields and to encourage outstanding students with excellent academic performance to enroll in the College of Interdisciplinary Industry-Academia Innovation of National Taiwan Normal University (hereinafter referred to as “the College”), these Guidelines are hereby established.
Article 2 – Scholarship Provision
The College provides entrance scholarships for master’s and doctoral students. The scholarship amount for master’s students is NT$8,000 per month, and for doctoral students, NT$12,000 per month. Scholarships shall continue to be disbursed during winter and summer vacations.
Article 3 – Eligibility and Conditions
1. These Guidelines apply to non-working students enrolling in the College from Academic Year 2023 onward. Students from Mainland China, Hong Kong, and Macau are not eligible.
2. Students who have submitted the Advisor Consent Form and Declaration Form by the end of the first semester and do not fall under the circumstances described in Items 4–9 of this Article may receive the scholarship unconditionally.
3. From the second semester onward, scholarships are granted based on course completion, academic performance, and the evaluation of the academic advisor, subject to review and approval by the College Enrollment and Academic Committee. Students who fail any required course will lose eligibility for the scholarship in the following semester.
4. If there is a change of academic advisor, scholarship disbursement will be suspended from the month of the change until the new advisor is confirmed.
5. Students applying for leave of absence will have scholarship disbursement suspended from the effective month of leave.
6. Students applying for College-sponsored overseas scholarship support may not receive the College entrance scholarship simultaneously.
7. Scholarship recipients who participate in overseas exchange programs, dual-degree programs, or short-term research abroad will have their scholarship suspended during the period abroad. Upon return, scholarship eligibility will be restored based on the student’s performance in the last semester prior to departure.
8. Transfer students, withdrawn students, or students found to have committed serious violations of University regulations as determined by the College Enrollment and Academic Committee shall not be eligible for the scholarship. Scholarships already received may be reclaimed by the College.
9. Students who initially pursue a doctoral degree directly and later transfer to a master’s program will lose eligibility for the doctoral scholarship and are not eligible for the master’s scholarship.
10. Students who have not completed registration, have taken leave, or have deferred admission in the current academic year are not eligible for the scholarship. Exceptions may be made with the approval of the College Enrollment and Academic Committee under special circumstances.
11. Foreign students who have received scholarships from the Ministry of Education, Ministry of Foreign Affairs, or National Science and Technology Council are not eligible to apply for the College scholarship.
Article 4 – Duration of Scholarship
The scholarship is limited to five years for master’s students pursuing a direct doctoral degree, four years for doctoral students, and two years for master’s students. Periods of leave of absence are included in the duration of eligibility.
Article 5 – Review Procedure
After verifying that students meet the eligibility criteria set forth in Article 3, the College shall submit the approved list to the Dean for final authorization and scholarship disbursement.
Article 6 – Adjustment or Suspension
Scholarship amounts or implementation of these Guidelines may be adjusted or suspended based on available funding.
Article 7 – Implementation
These Guidelines shall take effect upon approval by the College Enrollment and Academic Committee and filing with the College Administrative Committee. Any amendments shall follow the same procedure.


國立臺灣師範大學跨域科技產業創新研究學院
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本人確實閱讀國立臺灣師範大學跨域科技產業創新研究學院獎學金施行辦法，並願意


確實遵守所有規定。


I have carefully read the Scholarship Regulations of College of 


Interdisplinary Industry


-


Academia Innovation, National Taiwan Normal University  , and I 


agree to comply with all rules. 
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本人根據前述獎學金施行辦法第三條第一款規定，保證領取獎學金期間


無其他專職工


作


，如違背此條款，願意無異議歸還已領取之獎學金。


 


In accordance with Article 3, Paragraph 1 of the Scholarship Regulations, I guarantee that I 


will not hold any full


-


time employment during the scholarship period. If I violate this rule, I 


?


已瞭解
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國立臺灣師範大學跨域科技產業創新研究學院               學年度第         學期   學院獎學金申請表 （新生適用）   College of Interdisplinary Industry - Academia Innovation, National Taiwan Normal University     Academic Year ____ , Semester ____   Scholarship Application Form (For New Students)   申請日期：      年       月       日   Application Date: Year ____ Month ____ Day ____  

申請人姓名   Name   學號   Student ID   

連絡電話   Contact Number   電子郵件信箱   Email Address   

所屬研究所     AI 所   Graduate Institute of  AI Interdisciplinary  Applied Technology      綠能所   Graduate Institute of Green  Energy and Sustainable  Technology  指導教授姓名   Name of  Advisor /  Supervisor   

學制   P rogram     碩士班   Master’s Program      博士班   Doctoral Program  年級   Year   

繳交文件     學院獎學金申請書   Scholarship Application Form      指導教授同意書   Academic Advisor Consent Form      存摺封面影本 Copy of Bankbook Cover (Not required if unchanged)  

 

學生切結條款（請務必閱讀） Student Declaration (Please Read  Carefully)  

本人確實閱讀國立臺灣師範大學跨域科技產業創新研究學院獎學金施行辦法，並願意 確實遵守所有規定。 I have carefully read the Scholarship Regulations of College of  Interdisplinary Industry - Academia Innovation, National Taiwan Normal University  , and I  agree to comply with all rules.   ? 已瞭解   Acknowl edged  

本人根據前述獎學金施行辦法第三條第一款規定，保證領取獎學金期間 無其他專職工 作 ，如違背此條款，願意無異議歸還已領取之獎學金。   In accordance with Article 3, Paragraph 1 of the Scholarship Regulations, I guarantee that I  will not hold any full - time employment during the scholarship period. If I violate this rule, I ? 已瞭解   Acknowledged  

